

Bestyrelsesmøde EOR

Referat

Dato: 20.07.25

Klokken: 13.00

Deltager:

Formand:	Pia Rasmussen
Næstformand:	Stine Beeson
Kasserer:	Nadja Damtoft
Sekretær:	Maibritt Udesen
Medlem:	Maria Høj Pedersen
Suppleant:	Lena Skelmosen (deltog ikke)

Pkt. 1. Opfølgningsmøde FER.

Der blev fulgt op på sidste møde.

Pkt. 2. Personale/drift/elevskolen m.m.

Fold i folden ved elevponyerne:

Vi har modtaget et tilbud fra PODA. Dette takker vi nej til Thomas/pedel sætter det op.

Pkt. 3. E-mails der mangler besvarelser/håndtering + andet.

Aktivitetstimer:

Der er aftalt møde med Pernille fra kommunen vedrørende registrering af aktivitetstimer.

Maria overtager det overordnede overblik og Maibritt hjælper med det praktiske med sedlerne.

Pkt. 3. Ny opstaldningskontrakt.

Er godkendt og klar til print og udlevering.

Der er sendt info ud på Facebook - EOR staldgruppen.

Der ligger en stak i rytterstuen og udfyldte kontrakter skal i postkassen som hænger i rytterstuen.

Deadline er 01.08.25 for at få udfyldt og afleveret.

Ændringer:

-Der skal dokumenteres vaccine inden indflytning, samt sendes dokumentation ind til EOR-mailen årligt.

-Opbevaring af lægemidler udover det anviste, er opstaldes eget ansvar og hæfter derfor personligt for bøder.

-Pr. 01.01.2026 kan der kun reserveres boks i 1.mdr. til reservationsprisen. Derefter er prisen billigste bokspakke med fravalg af grovfoder, dog fortsat staldvagter hvis bokspakken indeholder disse, der er gældende. Der går en del aktivitetstimer tabt, når en hest ikke har sin daglige gang i stalden, samt faste udgifter skal dækkes, herunder en husleje, løn til personale og almen drift, som de nuværende 1800kr ikke dækker.

Pkt. 4. Opgaver der skal ud i sponsorudvalg.

Når man er opstaldet på EOR, skal man være medlem af en udvalgsgruppe (henviser til gammel og ny opstaldningskontrakt), da vi er en forening som er stærkest, når der løftes og udvikles i flok. Flere opgaver som bestyrelsen håndterer, skal ud i udvalgsgrupper til dem som ikke er medlem af en udvalgsgruppe, således bestyrelsen kan varetage den overordnede drift og bestyrelsesopgaver.

-Der skrives ud sammen med ny opstaldningskontrakt og henvises til hjemmesiden hvilke udvalg man ønsker at blive en del af. Der kan også laves nye udvalgsgrupper, hvis der er behov for et område. Der kan tages kontakt til kontaktpersonen i udvalgsgruppen for mere info.

Sponsorudvalg mangler:

- Hente sponsorgaver hvert år. (3 steder).
- Udarbejde en "plakat" med sponsorlogoer, der nemmere kan deles på SoMe platformene i en billedformat.
- Springstævner

IT-udvalg:

- App el lign til booking af undervisning
- App el lign til registrering af aktivitetstimer

Udvikling:

-Undersøge tilbud på nye tiltag der anmodes fra bestyrelsen eller fremlægge egne ideer for bestyrelsen. F.eks. udendørshegn, fjernelse af underlag på udendørsbanen samt samarbejde med Kirsti vedr. fondsøgning. Informere bestyrelsen løbende, da alt der koster penge og beslutninger/tiltag som skal igangsættes og købes, skal godkendes af bestyrelsen.

Pkt. 5. Foder.

Da forespørgsel viser, at der er flertal tilfredshed med nuværende foderløsning og der opleves maveproblemer grundet nyt wrap, beholder vi nuværende foderløsning, som løber indtil 01.02.26 hvor aftalen skal genforhandles. Vi vurderer igen start januar 2026. Der kommer følgende ændringer.

- EOR beholder Greencare + hørfrø + græs til de nøjsomme og heste/ponyer i moderat arbejde, men der tilkøbes Build til heste/ponyer i hårdt arbejde.
- Vitaminer udgår i en udfasning, hvor der ikke købes mere ind. Både Greencare og Build dækker vitaminbehovet efter anbefalet fodervejledning.
- Horselux/Mette vil gerne komme 4 gange om året for et tættere samarbejde og hvis der er behov for 1-1- samtale med hende. Vi melder ud via Facebook EOR-stalden inden Mette/Horselux kommer ud til EOR.
- Derudover bliver Horselux/Mette ny halsponsor i ROTPUNKT hallen samt en aftale om gaver til stævner.

Pkt. 6. Udlåns pony.

Der er foreslået, at vi kan få en pony i udlån og stå for alle omkostninger mod rabat i opstaldning på anden hest. Da der er venteliste, kan dette ikke tilbydes. Dog vil vi gerne tilbyde at EOR låner ponyen, mod at dække alle udgifter og med forkøbsret om 3 mdr., forudsat at pony trives som elevpony.

Pkt. 7. Laden.

Vi mangler palleplads og der er ej heller hængt en oversigt op endnu.

En opstalder mangler en høpalleplads, da hun ikke har en makker. 2 andre har sagt ja til at tage opstalder ind på deres palle, så nu er de 3 om 1 palle, hvoraf alle 3 bruger hø. Der er forespurgt til daglig leder, om det kan være rigtigt at der er 3 om 2 paller eller 4 om 2 paller hvoraf 1-2 er fiktive med, men ikke anvender hø, men derved kan de andre have mere plads? Daglig leder svar er, at alle har ret til en palleplads og det er svært at holde øje med, hvem der anvender hø eller ej, men man skal have en makker. Der er ikke flere makkere at partner op med i stalden.

Pallen til morgenhøposer flyttes derfor over til resten af foderområdet og der sættes en palle hvor nuværende morgenhøposer står. Opstalder er gået sammen med 1 anden opstalder, de er derfor 2 på pallen.

Hvis der fortsat opleves udfordringer med fiktive opstalder der går med på paller og opstalderer der reelt anvender hø ikke kan få plads, vil der komme en egenbetaling pr mdr. for en høpalleplads. Vi håber dog dette er løst nu.

Pkt. 8. Staldafregning.

Der skal bookes et møde kun med dagsorden staldafregninger, bokspakker og staldvagter, da dette skal gøres mere gennemskueligt og nemmere at afregne for bestyrelsen.

-Bestyrelsen har aftalt møde onsdag den 30.07.25 kl. 16.00.

Pkt. 9. Næste bestyrelsesmøde er torsdag den 07.08.2025

Maibritt Thinggaard Høst Udesen

Sekretær/referent.

Referat er godkendt.